
 
 

 
 

 

 
 

Vergadering Klankbordgroep Windpark de Lutte 

6-3-2024 

19.00 – 21.30 uur 

Dorpshoes Erve Boerrigter 

Organisatie KR8Consultancy Soort vergadering: Klankbordgroep t.a.v. windpark de 
Lutte 

Voorzitter Erik Back Notulist: Anne Dannenberg 

Deelnemers: Karin Dooren – Rolf Koster –Iris Wolters – Thomas Heinsohn – Leo van der Stelt – André Bijkerk – 
Dennis Gilbers – Leander Broere – André Wantia 

 

Afwezig: Neomie Pouwer - Rick Notkamp   

 

 

Notulen 

 
1. Opening  

  
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. 
 
Leander Broere (NMO) benadrukt dat hij ‘de groene organisaties’ vertegenwoordigd. Dat gaat in dit geval over 
Staatbosbeheer, Natuur & Milieu en Natuurmonumenten. Hoe zien de groene organisaties beleid op windmolens? 
Dat is als volgt: “klimaatverandering is de grootste bedreiging voor de biodiversiteit. Daarom is energietransitie 
cruciaal en gaan wij op sommige locaties mee met windenergie”.  
 
Leander wordt op termijn vervangen door een nieuwe collega die hij inmiddels heeft aangenomen. N&M is 
betrokken bij participatieprojecten op verschillende plekken.  

 
2. Terugblik vorige vergadering en vaststellen notulen   

  
De notulen van de vorige vergadering worden vastgesteld. Na akkoord van de afwezigen worden notulen van alle 
klankbordvergaderingen op de website www.windparkdelutte.nl geplaatst. 

 
3. Het informeren van de achterbannen: wat is je rol als vertegenwoordiger en hoe informeer je jouw 

achterban?  

 
De achterbannen worden volgens de aanwezigen goed geïnformeerd. Mogelijk komen er veel vragen nadat het 
magazine is verspreid in de Lutte. De vertegenwoordiger van de direct omwonenden bespreekt met zijn 
achterban of er behoefte is aan een informatieavond voor deze achterban. Anne volgt dit op met de afwezigen.  
 
 

4. Actualiteiten door Prowind   
 
De leden van de werkgroep lokaal eigendom werken actief mee aan het magazine. De klankbordgroep krijgt ook 
een eerste versie te zien. Hopelijk is het magazine voor de meivakantie gereed. Op 26 april 2024 moet deze 
gereed worden. Daarom wordt het magazine z.s.m. gedeeld. Het magazine komt tijdens de volgende vergadering 
op de agenda.  

http://www.windparkdelutte.nl/


 
 

 
 

 
Er is geen update over de windmolens in Duitsland. Communicatieadviseur Karin Dooren begint deze week met 
een nieuwe nieuwsbrief. Deze wordt eind maart verstuurd. Het rapport over ecologie moet vastgesteld worden, 
daarna zal deze gedeeld worden met de klankbordgroep.   
 
Door de aanwezigen wordt aangegeven dat het wenselijk is dat de notulen van de vergaderingen van de kbg 
worden gedeeld op de website van Prowind. De voorzitter geeft aan dat dit pas kan als de notulen officieel zijn 
vastgesteld.  
 
  

5. Toelichting procedures door Iris Wolters van Provincie Overijssel 

 
Iris Wolters van de Provincie Overijssel is gevraagd om e.e.a. toe te lichten over de procedures van windpark de 
Lutte. Dat doet ze a.d.h.v. het onderstaande schema. Daarnaast geeft ze aanwezig te zijn om vragen van de 
klankbordgroep te beantwoorden. Enkele acties worden vastgesteld. Deze zijn te vinden in de actielijst.  
 
Wat betreft windpark de Lutte geldt dat:  

✓ Het proces zich momenteel in fase 3 bevindt. 
✓ In juni 2024 worden de formele stukken aangeleverd, zodat deze in de zomervakantie beoordeeld 

kunnen worden.  
✓ Het ontwerpbesluit wordt in het najaar van 2024 ter inzage aangeboden en een half jaar later definitief 

gemaakt.  
✓ Belangrijke momenten worden tijdig gecommuniceerd met de klankbordgroep. 

 
 

 
 

 
 
 

6. Toelichting op geluid en trillingen door Leo van der Stelt van Stichting Tegenwind  

Leo van der Stelt van Stichting Tegenwind heeft een presentatie gegeven over geluid en trillingen. De 
presentatieslides worden gedeeld met de klankbordgroep.  

 
  

7. Input volgende vergaderingen  
 

✓ Tijdens de volgende vergadering is het magazine agendapunt 1.   
 

✓ De stukken voor de vergunningsaanvraag welke in juni 2024 zal plaatsvinden. Het van belang dat de 
stukken ruim voor die tijd gedeeld worden met de leden van de KBG 

 
✓ Lokaal eigendom   

 
✓ Voorstel van Prowind ter compensatie van de direct omwonenden. Er wordt unaniem ingestemd met 

het verzoek dat deze informatie niet gedeeld mag worden buiten de aanwezigen van de KBG. 
. 



 
 

 
 

  
8. Rondvraag   

  
Tijdens de rondvraag wordt de vraag gesteld wat de invloed van de KBG kan zijn. De voorzitter ligt toe dat het van 
belang is, dat als de KBG met een advies komt richting de opdrachtgever of het bevoegd gezag, dat zij unaniem is 
in haar advies. Unanimiteit maakt de kans velen maler groter dat het gegeven advies wordt overgenomen. 
 
Nog één opmerking: er is een artikel geschreven in Tubantia en concluderen dat de werkelijkheid wordt 
versimpeld. Dit is vervelend.  
  

9. Sluiting   

 
De voorzitter dankt eenieder voor de aanwezigheid en sluit de vergadering.  

 
  



 
 

 
 

Actiepunten 

Actiepunten 

 

Verantwoordelijke  

Persoon 

 

Datum 
vaststellen    

actie 

Deadline 
uitvoeren     

actie  

 

Actie 
voldaan? 

✓ Anne belt afwezigen en 
vraagt om akkoord om de 
notulen van de 
klankbordvergadering op 
de website te plaatsen.  

 

Anne Dannenberg 
6-3-2024 z.s.m. 

 

 

ja 

✓ De vertegenwoordiger van 
de direct omwonenden 
bespreekt of de direct 
omwonenden een aparte 
avond te organiseren. 
Anne volgt dit op met de 
afwezigen. 

Anne Dannenberg 6-3-2024 z.s.m. 

 

 

ja 

 
✓ Het rapport over ecologie 

moet vastgesteld worden. 
Daarna wordt deze 
gedeeld met de 
klankbordgroep.   

Rolf Koster 6-3-2024 z.s.m. 

 

 

 

✓ Tijdig delen van de stukken 
voor de 
vergunningsaanvraag  
welke in juni 2024 zal 
plaatsvinden met de kbg. 
 

Rolf Koster 6-3-2024 ? 

 

 

 

✓ Leo deelt de presentatie 
over geluid met Anne. 
Anne deelt deze met 
klankbordgroep. 

Leo van der Stelt / Anne 
Dannenberg 

6-3-2024 10-4-2024 

 

ja 

 

 
✓ Leo van der Stelt deelt een 

lijstje met 
sleutelonderwerpen. Leo 
mailt deze aan Anne. 

 

 

Leo van der Stelt /  

Anne Dannenberg 

 

6-3-2024 

 

10-4-2024 

 

 

 

✓ Afspraak via Teams inplannen 
met Jaap in ’t Veld 
(Staatsbosbeheer) en de 
klankbordgroep. 

 

Anne Dannenberg 6-3-2024 z.s.m. 

 

Ja 

 
 



 
 

 
 

 

 

Besluiten 

 

De notulen van de vorige vergadering worden vastgesteld. 

 

Allen 

Er wordt unaniem ingestemd met het verzoek dat deze informatie niet 
gedeeld mag worden buiten de aanwezigen van de KBG. 

 

Allen 

We spreken met elkaar af dat als deadlines of planningen niet gehaald 
worden, hierover gecommuniceerd wordt. Doel hiervan is om vertrouwen in 
elkaar te waarborgen.  

Allen 

 
 


	Notulen
	Actiepunten
	Besluiten

